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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 25.10.2022 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 16.30-19.00 

EMNE: ordinært møde SAGSNR.: 15/3080 

DELTAGERE: 
Tina Hovmand, Nicolai Zimling Fich, Line Pelby, Nadja Stæhr 
Fischer, Susanne Nistrup, Frederik Weltzer, Karina Dybro, 
Lene Høyer, Gitte Andersen, Jan Bakmand.  

 

AFBUD: Dorthe Hecht og Therese Hasberg Avril  

MØDENR.: 3 – skoleåret 22-23  

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

 

2. Bemærkninger og godkendelse af referat 

 

Godkendelse af referat af ordinært møde d. 20. september.  

Godkendt. 

 

 

3. Meddelelser 

Formand: Intet ny.t 

Skolebestyrelsens medlem af Kommunalbestyrelsen: Afbud. 

Skoleleder: Der er tændt for varmen, og vi skal ramme de 19 grader.   

 

Vi skal til at få opstartet samlinger i salen igen for alle elever. 

Komme/gå system for SFO og klub er kommet op at køre. Især brugbart til ferier. Det er et godt 

system. I juleferien er der begrænset pasning. Det kræver, at der er et nødvendigt behov for 

pasning. 

I ferier kommer der ikke alle de børn, der tilmeldes til pasning. Det kan betyde, at mange pædagoger 

er på arbejde til få børn. 

Skolefridag d.1.november pga. valg. 

 

4. Nyt fra elevrådet 

Elevrådsformanden fremlægger hvad der arbejdes med i elevrådet. 

Ønske om kunststofbane o.lign på fodboldbanen i stedet for asfalt – en form for faldunderlag til 

boldspil. Elevrådsformanden får målt banen op sammen med UGA-gruppen og giver skoleleder 

besked.  

Ønske om, at boldbanen kan bruges til andet end fodbold.  

Elevrådspulje på 2.000 kr: Ønsker: Pigelegetøj/barbietøj, skovle, målmandshandsker mm.  

En af basketkurvene er skæve, og reparation undersøges.  

Elevrådet skal tale med repræsentanter for indkøb til legepladsen på SFO-området og koordinere 

indkøb.  
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5. Julelys på Tårnbygårdsskolen 

Der ligger ikke fra Tårnby Kommune på nuværende tidspunkt en stillingtagen til julepynt og 

belysning. Skolens tekniske serviceleder beder skolebestyrelsen tage stilling til, om der skal pyntes 

med lys i forbindelse med jul. 

Stillingtagen til om skolen skal anvende elektrisk lys i forbindelse med at skolen pynter op til jul. 

 

Vi skal fortsat have julelys på Tårnbygårdsskolen.  

 

6. Øvrige meddelelser 

Såfremt der er meddelelser, som ikke skal forelægges elevrådet, tages de under dette punkt. 

Formand, skolebestyrelsens medlem af Kommunalbestyrelsen, skoleleder. 

Intet nyt til dette punkt. 

 

7. Skolebestyrelsens forretningsorden 

Skolebestyrelsen har mulighed for at lave sin egen forretningsorden for dennes mødeaktivitet. 

Denne skal være forenelig med Folkeskolens regler for skolebestyrelser samt Tårnby Kommunes 

styringsvedtægt.  

 

Skolebestyrelsen skal behandle udkast til forretningsorden. 

 

Tilføjelser til forretningsordenen: Mødernes længde tilføjes, rettelse af linje tre under mødekalender 

for ordinære møder. Skoleleder tager noter til rettelser.  

 

Bilag: Udkast 

 

8. Fremlæggelse af ny revisitationsprocedure fra PPR 

PPR har besluttet en ny revisitationsprocedure for elever i specialtilbud, herunder elever på 

Tårnbygårdsskolen. 

 

Skoleleder fremlægger procedure. Spørgsmål og debat om skolebestyrelsens stillingstagen til den 

nye procedure. 

 

Drøftelse af sætningerne ”det er på sigt bedst for barnets udvikling at være/blive i det almene miljø” 

samt sætningen ”ved re-visitation skal der altid foreligge en handleplan for, hvordan barnet kan 

komme tilbage til alment skoletilbud….”. 

Giver anledning til usikkerhed og undren over, at betragtningen om, at det er bedst at være i det 

almene miljø. Kan give bekymring for, at børn sendes tilbage til alment miljø, hvis barnet er i trivsel.  

Formanden laver udkast til bekymringsskrivelse til politisk niveau i forhold ovenstående sætninger. 

Udkast sendes til forældrevalgte i skolebestyrelsen.  

 

9. Valg af næstformand 

Skolebestyrelsen skal jf. gældende regler vælge en næstformand. 

 

Afholdelse af valg enten ved fredsvalg eller normal valgprocedure. Nadja Stæhr Fischer er valgt som 

næstformand ved fredsvalg. 
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10. Indsatsområder 

Skolebestyrelsen skal beslutte, om de vil vælge et eller flere indsatsområder i skolens arbejde i 

skoleåret 2022-2023. Tidligere år har omhandlet ”bevægelse i undervisningen” eller ”klima og miljø”. 

 

Forslag til områder samt hvordan bestyrelsen ønsker at arbejde med emnerne. 

 

Forslag fra personalet: Klima og miljø med løsningsorienteret fokus. Der er en arbejdsgruppe, der 

kan arbejde videre med det fokus. Det er vedtaget som indsatsområde.  

 

11. Evt. 

Skolen er i venteposition i forhold til at få vide om, hvornår DSI får eget pasningstilbud/SFO. Der 

mangler en udmelding. Punkt på næste SB-møde.  

Forældrecafe som punkt på næste møde. Formand og næstformand taler sammen. 

Skolebestyrelsesmødet d. 28/11 skal flyttes til anden dato. Skoleleder melder ny dato. 


